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Důvodem sestavení naší kandidátní listiny je pocit, že současné vedení obce  
v uplynulých 4 letech věnovalo příliš času líbivým a populárním akcím než věcem  
investičním a zásadním pro fungování obce. 
O co bychom se rádi zasadili v případě našeho volebního úspěchu ve Strančicích  
a přidružených obcích Všechromy, Otice, Svojšovice, Kašovice,  Předboř a Sklenka.

Čistička odpadních vod Strančice - čističku odpadních vod píšeme záměrně na první místo našeho 
volebního programu, protože práce na zlepšení jejího fungování bude bezpochyby nejdůležitější  
a nejtěžší úkol v nadcházejícím volebním období. ČOV uprostřed obytné zástavby není ideální, ale jde o 
dědictví z konce 70. let a nezbývá, než se s tím vypořádat. Navážeme na činnost obce, která  
provedla pasport kanalizace a kouřové zkoušky. Dešťová voda, která v době silnější dešťů teče do ČOV 
způsobuje, že se ČOV přeplní a přepadem tečou splašky přímo do rybníku Dolejšák.  
Naši spoluobčané si zaslouží, aby rybník Dolejšák a ČOV byly v lepší kondici, než v jaké jsou dnes. 

V plánu máme:

∙ Zvýšit kapacitu stávající ČOV

∙ Hledat řešení, jak využívat společnou ČOV spolu s ostatními obcemi.

∙ V místech, kde je to možné, odstranit nevhodné napojení nemovitostí na starou splaškovou kanalizaci.

∙ Pokud bude zájem, pomůžeme občanům s vyřízením dotace na akumulaci srážkové vody pro zálivku    
   zahrad, včetně pomoci s instalací technologie.  

Kanalizace a vodovod v přidružených obcích - zajistit stavební povolení na všechna vedení a žádat 
o dotaci na výstavbu – pokud to bude možné pro všechny obce.

Přístavba mateřské školy - nechat vypracovat projektovou dokumentaci, získat stavební povolení  
a žádat o dotace. V případě, že získáme dotace, budeme přistavovat dvě třídy mateřské školy.  
Pokud by v budoucnu nedošlo k naplnění kapacit školky vlivem demografické situace obce, mohou  
se všechny třídy přesunout do novostavby a vila z 30. let může sloužit například jako knihovna.

Chodník do Všechrom - byl za předchozího vedení obce z velké části předjednán a připraven.  
Máme v úmyslu tento projekt co nejvíce urychlit tak, aby byla co nejdříve zajištěna bezpečnost  
chodců a zlepšil se komfort obyvatel Všechrom.

Dům pro seniory - obnovíme stavební povolení na dům pro seniory a jeho výstavbu budeme  
realizovat s pomocí dotace nebo soukromého provozovatele.

Základní škola - opravíme střešní okna v horních třídách staré školy, aby v třídách nebylo v zimě příliš 
chladno a v létě naopak příliš teplo.

Obecní park (Minigolf) a sportovní hřiště - park máme v úmyslu dále rozvíjet, za podmínky získání 
dotací, konkrétně vybudování víceúčelového sportovního hřiště pro děti a dospělé formou rozšíření 
stávajícího tenisového kurtu nebo výstavby zcela nového. Obec velikosti Strančic by si veřejně  
přístupné sportovní hřiště určitě zasloužila. Domníváme se také, že vstup na společenské akce  
v parku by měl být pro občany Strančic a přidružených obcí zdarma nebo symbolický, jelikož park  
se za obecní peníze pořizoval a tudíž jsme na něj všichni přispívali.
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Revitalizace návsi ve Všechromech - revitalizaci chceme provést s ohledem na tradici tohoto místa  
a zachování pocitu, že se jedná o náves obce a nikoliv městské náměstí.
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Sítě a komunikace v oblasti Pod Habrovcem - převzetí  pozemků od stávajících majitelů (pokud 
s tím budou souhlasit). Jedná se o pozemky v ulici Pod Habrovcem a naše motivace je dokončit  
veškeré sítě a povrchy pro důstojné bydlení občanů v této lokalitě.

Lékařská péče - pokusíme se  obnovit ordinaci dětského lékaře – pediatra a pokud bude zájem,  
podpořit založení zubní ordinace.

Prodloužení chodníku v ulicích Průmyslová, Hrdinů do Všestar, v ulici Na Vráž a pokračování  
v budování chodníku v Oticích

Hasičárna ve Svojšovicích - uděláme maximum pro to, aby obec získala budovu hasičárny ve  
Svojšovicích do svého vlastnictví a mohla jí zrekonstruovat, protože v situaci, kdy obec budovu  
nevlastní, nelze do ní investovat.

Protihluková stěna u D1 - opět se pokusíme prosadit výstavbu protihlukové stěny za účelem snížení 
nadměrného hluku ze silničního provozu na D1 na základě nové hlukové studie.

Průběžné opravy komunikací, údržbu veřejného osvětlení včetně investic do úsporných světel,  
výsadbu a obnovu zeleně považujeme za samozřejmou věc.

Podpora spolků, sportovních organizací a společenských akcí v obcích bude nadále pokračovat.

Pokud získáme dostatečný počet hlasů, stane se funkce řadového zastupitele funkcí čestnou,  
bezplatnou. Domníváme se, vzhledem k tomu, že zastupitelstvo se schází v průměru 6x do roka na  
přibližně dvě hodiny, není žádný měsíční plat nutný. Buď má někdo obec rád a věnuje pro její dobro  
a rozvoj pár hodin ročně, nebo o dění zájem nemá a pak by neměl být zastupitel a už vůbec ne za tuto 
funkci pobírat měsíční mzdu. Ušetřené peníze z odměn zastupitelů budou využity pro sociální účely, 
jako je např. podpora seniorů, samoživitelek, příspěvky na školní obědy.

Jsme také přesvědčeni, že pro vedení obce určitě postačí jeden uvolněný statutární zástupce a jeden 
neuvolněný. Finanční prostředky ušetřené oproti současné situaci (obě funkce placené z rozpočtu 
obce) v řádu statisíců ročně se dají určitě použít pro obec přínosněji.
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CO REALIZOVAT NECHCEME:
Stavbu komunitního domu při ulici Průmyslová, naproti vjezdu do areálu bývalé Selekty. Myslíme, 
že už teď je centrum obce přetíženo.

Pobytové schody na Náměstí E. Kolbena místo zeleně, jelikož i lidé, kteří na náměstí žijí, si přejí mít 
pod svými okny především klid.

Pěší zóna na Návsi Četníka J.Bojase - kvůli bezpečnosti provozu v centru obce odmítáme pěší zónu 
kolem pomníku padlých, natož jeho přesunutí, stejně jako zřízení stánků pro pořádání farmářských trhů.

Park K Pískovně – v lokalitě Čečerávka vzniká díky výstavbě bytů a domů společností Getberg  
nový park, včetně třešňové aleje. Park K Pískovně má stát v naprosté blízkosti tohoto parku a na  
zasíťovaných stavebních pozemcích obce. Park má dokonce navrženy vodní prvky, přestože je známo, 
že tlak vody v lokalitě je dlouhodobý problém. Vybudovat cvičiště pro psy uprostřed obydlené oblasti 
také nepovažujeme za dobrý nápad. Chceme zvážit rozsah výstavby tohoto parku, případně část  
pozemku využít pro potřeby blízké školy či pro výstavbu obecních startovacích bytů (s dotací) pro  
mladé občany obce, kteří chtějí zůstat bydlet v naší obci. V žádném případě se těchto pozemků  
nechceme zbavovat na soukromou výstavbu pro developery tak, jak udělalo stávající vedení obce  
v části bývalého obecního pozemku (viz. složené unimo buňky v dolní části ulice K Pískovně). 



Předem děkujeme za vaše hlasy a důvěru, volte číslo 2.

Ing. Martin Hrdlička,
51 let, podnikatel

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Miloslav Janda,  
68 let, zemědělec

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Pavel Kistulinecz,  
34 let, elektrikář

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Taťana Fleková, 
 61 let, účetní

Svojšovice,  
bez politické příslušnosti

Ing. Vladimír Brož,  
40 let, IT manažer

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Ing. Petr Beneš,  
43 let, bankovní úředník

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Ing. Jitka Žemličková, 
73 let, ekonom

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Jan Peřina,  
58 let, zedník

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Vladimíra Slepičková,  
46 let, pedagogický pracovník

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Bc. Eliška Šimonová, 
 35 let, učitelka ZŠ

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Jiří Pohunek,  
49 let, masér

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Hana Pacvoňová,  
67 let, důchodce

Strančice,  
bez politické příslušnosti

Roman Kortán, 
51 let, OSVČ
Strančice,  

bez politické příslušnosti

František Nerad,  
59 let, OSVČ
Strančice,  

bez politické příslušnosti

Miroslav Nechanický,  
53 let, instalatér

Strančice,  
bez politické příslušnosti


